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PROTOKÓŁ NR X/2003
z X sesji RADY MIASTA GDAŃSKA

która odbyła się w dniu 26 czerwca 2003 roku
w sali obrad Nowego Ratusz w Gdańsku

ul. Wały Jagiellońskie 1

Początek obrad godz. 9.00.

Na stan 34 radnych w sesji udział wzięło 33 radnych.
Nieobecny Mirosław Zdanowicz.

PUNKT 1

SPRAWY REGULAMINOWE

Przewodniczący Rady Miasta BOGDAN OLESZEK otworzył i
przewodniczył obradom sesji Rady Miasta Gdańska.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o zdjęcie projektu
uchwały w sprawie wprowadzenia przepisów porządkowych związanych z
przewozem osób i bagażu taksówkami na terenie Miasta Gdańska oraz
wprowadzenia dodatkowego oznaczenia, w które winny być zaopatrzone
taksówki osobowe – druk 247, ppkt 11 w punkcie 7.
Wpłynęła aupopoprawka do druku nr 249 – ppkt 1 w punkcie 7.

Radny – ALEKSANDER ŻUBRYS
Na posiedzeniu KSiŁP byli przedstawiciele taksówkarzy nie zrzeszonych.
Wnieśli oni pewne uwagi. KSiŁP uznała, że warto odłożyć głosowanie do
następnej sesji, która jest 10 lipca. W tym czasie taksówkarze będą mogli wnieść
uzupełnienia i uwagi, które ewentualnie mogą zostać przyjęte. Dajmy im szansę.
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To środowisko jest szczególnie uczulone na oddziaływanie władzy. Mówią, że
je dyskryminujemy. Sądzę, że nic się nie stanie jeśli to głosowanie odbędzie się
10 lipca. Jest to zdanie całej KSiŁP.

SZCZEPAN LEWNA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący.
Zapoznałem się z uwagami taksówkarzy. Oni wnieśli uwagi nie tyle do uchwały
co do sposobu uregulowania sprawy funkcjonowania taksówek nie zrzeszonych
na terenie Gdańska. Oni wystąpili w tej sprawie z pismem do NSA. Ich potrzeby
idą zdecydowanie za daleko. Taksówkarze chcą uzyskać więcej niż według
mojego wyobrażenia, bez naruszenia prawa własności, jest to możliwe.
Jednocześnie ewentualny proces rozpatrywania tej sprawy przez NSA będzie
trwał bardzo długo. Możemy liczyć na 1-2 lata. Ta sprawa wymaga
uregulowania już teraz. Mam prośbę aby tą uchwałę z poprawkami, które
wpłynęły przyjąć w tym brzmieniu, a jak otrzymamy postanowienie NSA to tą
uchwałę zmienimy. Przyjęcie uchwały będzie korzystniejsze nawet dla tych,
którzy się sprzeciwiają.

Radny – ALEKSANDER ŻUBRYS
Panie Prezydencie.
Czy może być przesunięcie na 10. W tym czasie odbędzie się komisja i
zaprosimy przedstawicieli, którym zakomunikujemy, że podjęliśmy działania.
Myśmy im powiedzieliśmy, że odłożymy głosowanie. Czy te 10 dni coś zmieni
czy nie?

SZCZEPAN LEWNA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Jeśli taka jest intencja to nie ma sprzeciwu. Do następnej sesji nic się nie zmieni.
Możemy przenieść ten druk na następną sesję.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Rozumiem, że wnioskodawca sam to zdejmuje i przenosi na następną sesję. Kto
z państwa jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad?

za - 28
przeciw -   0
wstrzymało się -   0

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a
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PORZĄDEK OBRAD:

 1. Sprawy regulaminowe
- otwarcie sesji,

         - zatwierdzenie porządku obrad.

 2. Komunikaty:
- Prezydium i Komisji Rady Miasta,
- Prezydenta Miasta

 3. Oświadczenia Klubów Radnych.

 4. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Prezydenta Miasta.

 5. Uchwała w sprawie wstąpienia kandydata z tej samej listy na miejsce
radnego w związku z wygaśnięciem mandatu       (druk nr 256).

 6. Uchwała w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta
Gdańska       (druk nr 265).

 7. Uchwały w sprawie :

 
 1) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Gdańska na

rok 2003  (druk nr 249),

 2) procedury uchwalania budżetu oraz rodzaju i szczegółowości
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi uchwały
budżetowej            (druk nr 248),

 3) rozpatrzenia i rozstrzygnięcia zarzutów do projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego lotniska – części północnej
w Klukowie – Rębiechowie w mieście Gdańsku  (druk nr 235),

 4) rozpatrzenia i rozstrzygnięcia zarzutów do projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Łostowice Centrum w
mieście Gdańsku   (druk nr 250),

 5) rozpatrzenia i rozstrzygnięcia protestów do projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Łostowice Centrum w
mieście Gdańsku   (druk nr 251),
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 6) rozpatrzenia i rozstrzygnięcia zarzutów do projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Piecki-Migowo, rejon ulic
Kartuskiej      i Pagórkowej w mieście Gdańsku   (druk nr 252),

 7) rozpatrzenia i rozstrzygnięcia protestów do projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Oliwa rejon ulicy
Pomorskiej               w mieście Gdańsku  (druk nr 254),

 8) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
Oliwa rejon ulicy Pomorskiej w mieście Gdańsku  (druk nr 253),

 9) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
fragmentu zachodniej części węzła „Matarnia” oraz fragmentu ulicy
Słowackiego w mieście Gdańsku  (druk nr 246),

 10) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego rejon Kiełpinka i Trasy W-Z w
mieście Gdańsku          (druk nr 245),

 11) zmieniająca uchwałę Nr VII/162/2003 Rady Miasta Gdańska z dnia
27 marca 2003 r. w sprawie powołania Rady Społecznej Ośrodka
Terapii Dzieci i Młodzieży z Rodzin Alkoholowych Publicznego
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Gdańsku  (druk nr 255),

 12) określenia zadań, na które przeznaczone będą środki z Państwowego
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2003 roku
(druk nr 261),

 13) zmiany Uchwały Nr XL/1240/2001 w sprawie zasad udzielania
stypendiów dla uczniów i studentów   (druk nr 257),

 14) utworzenia XXII Liceum Ogólnokształcącego na podbudowie
gimnazjum     i włączenia go w skład Zespołu Szkół Budowlano-
Architektonicznych        w Gdańsku przy ul.Powstańców
Warszawskich 25  (druk nr 258),

 15) utworzenia Ośrodka Kształcenia Ustawicznego Nauczycieli oraz
włączenia Ośrodka Kształcenia Ustawicznego Nauczycieli w skład
Centrum Kształcenia Ustawicznego w Gdańsku, ul.Augustyńskiego 1
oraz nadania statutu    (druk nr 259),
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 16) zmiany Uchwały Nr VII/167/2003 Rady Miasta Gdańska z dnia 27
marca 2003 r. w sprawie zmiany nazwy Wojewódzkiego
Międzyszkolnego Ośrodka Sportu, Rekreacji i Rehabilitacji w
Gdańsku, ul. Grunwaldzka 244 na nazwę: „Międzyszkolny Ośrodek
Kultury Fizycznej”                  (druk nr 260),

 17) utworzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego i włączenia go w
skład Zespołu Szkół Przemysłu Spożywczego i Chemicznego
im.Marii Skłodowskiej – Curie w Gdańsku przy ul.Lastadia 2
(druk nr 262)

 8. Wnioski, oświadczenia osobiste.

 9. Zakończenie obrad.

PUNKT 2

KOMUNIKATY

Przewodniczący RMG –BOGDAN OLESZEK – odczytał komunikaty
Prezydium Rady.
Komunikaty stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Szanowni Państwo.
Chciałbym poinformować, że w tej sali 16 czerwca odbyła  się konferencja
Polityka Dużych Miast – Forum Edukacyjne. Jest to początek debaty na tematy
edukacyjne. Pozwoliliśmy sobie zrobić z tej debaty sprawozdanie i przesłać do
państwa radnych.
Jeśli państwo są chętni na współprace to proszę skierować wolę do mnie lub
pana dyrektora Mincewicza.
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PUNKT 3

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH

Radny – ALEKSANDER ŻUBRYS
Zacznę od wydarzenia najważniejszego. Referendum wykazało wysoką
dojrzałość Polaków, a szczególnie mieszkańców Pomorza, Trójmiasta a w tym
Gdańska.
To nasz wspólny, także naszej Rady sukces – to sukces wszystkich partii i
organizacji prounijnych.
Taki moment był okazją Panie Prezydencie do patrzenia w przyszłość, do
wspólnego działania, czego dowód daliśmy w wielu spotkaniach
przedreferendalnych.
Przypomnę tylko, że jeszcze 5 godzin przed ciszą wyborczą w tej sali odbyło się
wielce interesujące spotkanie z przewodniczącym senatu Hiszpanii Juanen Josa
Lucasem, prof. Longinem Pastusiakiem i ambasadorem Hiszpanii w Polsce.
Uczestniczyła w nim m – in młodzież ze szkolnych klubów europejskich.
Jakkolwiek organizatorem spotkania był Klub Radnych SLD ale bardzo
ważnym momentem była obecność Przewodniczącego RMG Bogdana Oleszka.
Zostało to odczytane jakon wspólna praca na rzecz nowej w pełni europejskiej
Polski a także naszego Gdańska.
I powracam tu do wystąpienia Pan prezydenta na Długim Targu w drugim dniu
referendum, którego fragmenty były przekazane przez telewizję. Niestety, w tej
relacji dominowały wątki historyczne a nie perspektywiczne. Myślę, ze
proporcje powinny ty być zgoła  odwrotne, chociaż nie wykluczam tu
wybiórczego przedstawienia przez telewizję.
Chciałbym z tego miejsca podziękować wszystkim gdańszczanom za mądrą
postawę, mądre głosowanie – dla dobra naszej Ojczyzny i pomyślności naszego
miasta.
Po referendum pozostał jednak pewien zgrzyt zasygnalizowany przez Komisję
Referendalną. Przywożącym protokoły nie zapewniono właściwej informacji i
warunków oczekiwania na złożenie protokołów. Kilkadziesiąt osób wręcz
koczowało na miejskim, urzędowym parkingu nawet przez kilka godzin. Taka
sytuacja nie może się już powtórzyć, nawet jeśli Komisje popełniły błędy
powodujące zatory.
Kolejnym ważnym wydarzeniem od poprzedniej sesji dla samorządności
gdańszczan były wybory do rad dzielnic i osiedli. Wybraliśmy 10 rad, z czego 4
nie powstałby, gdyby Wysoka Rada nie obniżyła progu frekwencji dla ważności
wyborów z 15% do 10%. Nasz Klub od początku wspierał obniżenie progu
frekwencji, cieszymy się, że większość radnych przyłączyła się do tej zmiany.
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Teraz czeka nas współpraca z samorządami dzielnic i osiedli – dla dobra
mieszkańców Gdańska. Niebawem przedłożone zostaną RMG projekty statutów
wybranych jednostek pomocniczych wraz z propozycjami regulaminów, to na
ich podstawie rozpoczną działania radni dzielnic i osiedli.
Wspólnie zaś podejmiemy dalsze kroki dla przyjęcia nowych form i kierunków
działań jednostek pomocniczych z rozważeniem nowego ich podziału oraz być
może przypisania im konkretnych kwot budżetowych w celu realizacji ich
zadań.
Dzisiaj mówimy naszym młodszym kolegom – powodzenia.
Wysoka Rado,
Panie Prezydencie.
W przededniu sezonu urlopowego przypominam też o niezrealizowanym dotąd
wniosku naszego Klubu o przygotowanie i odbycie sesji tematycznej o
gospodarce komunalnej w Gdańsku.  Odwołanie dyrektora Zarządu
Nieruchomości Komunalnych świadczy o potrzebie pilnej analizy w tym
zakresie, mądrej debat i wdrożenia wniosków z niej wynikających.
I druga niezbędna sesja tematyczna – edukacja. Wobec wielu kontrowersji
m.in. wokół zamiaru likwidacji niektórych szkół i przedszkoli a także ich
prywatyzacji konieczne jest przygotowanie programu w/w przekształceń w tym
zakresie. Oczekujemy Panie Prezydencie dobrego przygotowania zaplanowanej
już debaty w tej bardzo ważnej sprawie w IV kwartale br.
Te dobre przygotowanie to m.in. opinie środowisk i obiektywne kryteria oceny.
Mówimy o tym dzisiaj, tuż po rozpoczęciu wakacji, bowiem podczas
uroczystości zakończenia roku szkolnego w wielu szkołach odczuliśmy duży
niepokoju i niepewność co do przyszłych losów tych placówek.
Wysoka Rado,
Panie Prezydencie.
Małe i średnie przedsiębiorstwa to podstawa rozwoju gospodarczego kraju i
oczywiście Gdańska. Poza decyzjami rządowymi, polityką podatkową, bardzo
ważne są warunki tworzone lokalnie. Niestety docierają do nas niepokojące
wieści. Z jednej strony tworzymy Fundusz Gwarancji Kredytowych a z drugiej
wyrzucamy z lokalizacji na Miałkim Szlaku specjalistyczną firmę prowadzącą
unikatowe usługi rewaloryzacji mebli zabytkowych ze znakomitym parkiem
maszynowym. Powód – działka jest atrakcyjna i można ją sprzedać, to że przy
tej okazji może się rozpaść dobra firma – cóż, takie są prawa rynku ale czy
zawsze z korzyścią dla miasta.
Inny przykład. Budujemy ścieżki rowerowe. Wróćmy uwagę na to, aby przy tej
okazji nie ograniczyć i nie pogorszyć warunków działalności wielu firm
handlowych i usługowych.
Prosty przykład z ul. Legionów. Budowa ścieżki rowerowej o mało nie
spowodowała likwidacji zatoczki do parkowania samochodów przy
nowoczesnym, nowoutworzonym salonie fryzjerskim. Co z tego, że fryzjer jest
światowej sławy, płaci podatki i jeździ po świecie sławiąc polskie rzemiosło a
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właściwie sztukę. Ścieżka o mało nie zabiłaby biznesu a niestety rowerzyści
miasta nie nakarmią. Sądzę, że podjęta interwencja ludzi dobrej woli zmieni
definitywnie ale tylko o 40 cm szerokość zatoczki, co pozwoli zakończyć
sprawę kompromisowo. Wystarczy chcieć i myśleć. Sprawę znają
wiceprezydent Lewna i dyrektor Szczyt – wierzę, że dotrzymają słowa.
I ostatnia sprawa, którą chcemy zasygnalizować. Mamy nadzieję, że nie powróci
pomysł przetargów dla najemców zajmujących już lokale użytkowe dobrze, że
odłożono to na 2 lata. To naprawdę nie jest forma wspierania MSP i proszę
wierzyć, że doraźne wpływy do budżetu nigdy nie zastąpią budowy stabilnej
grupy firm będących głównym źródłem utrzymania miasta. Stabilnej w sensie
dochodów dla miasta – ale przecież stale się rozwijających, miejmy nadzieję, że
dzięki nam.
UM otrzymał normę ISO – 9001. Wnioskujemy aby w jej ramach stworzyć dla
gdańskiego biznesu podejmującego inwestowanie „zieloną ścieżkę” – szybką
ścieżkę przełamującą biurokratyczną mitręgę.
Nad kryteriami upoważniającymi do korzystania z tych preferencji trzeba się
zastanowić. Oczywiście wszystko zgodnie z prawem ale i dobra wolą,
przyjaznym klimatem. Zastanówmy się razem jak to zrobić. Nasz Klub
przedstawi w tej sprawie swoje propozycje.
A teraz w imieniu Klubu życzę wszystkim koleżankom i kolegom radnym
dobrego wypoczynku, udanych urlopów, chociaż niebawem 10 lipca spotkamy
się na sesji jeszcze raz przed wakacjami.

PUNKT 4

INTERPELACJE, ZAPYTANIA I ODPOWIEDZI
PREZYDEBTA MIASTA

Zapytania i odpowiedzi na zapytania stanowią załącznik nr 2 do
niniejszego protokołu.

Interpelacje i odpowiedzi na interpelacje stanowią załącznik nr 3 do
niniejszego protokołu.
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Radny – EUGENIUSZ GŁOGOSSKI
Mam prośbę o uzupełnienie mojego pierwszego zapytania. Prezydent
odpowiedział, że „aktualizowana strategia rozwoju Miasta Gdańska będzie
podstawą do budowania polityk sektorowych i programów operacyjnych”. Czy
należy to rozumieć, że w dniu dzisiejszym nie ma żadnych polityk sektorowych
w sensie programów? Jak zakwalifikować i zhierarchiawizować takie
dokumenty jak gdański program komunikacji, czy program zrównoważonego
rozwoju do tego czasu aż będzie zaktualizowana strategia?

ANNA FOTYGA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Szanowni Państwo.
Odpowiedz pana Prezydenta była odpowiedzią odnoszącą się do aktualnego
stanu przygotowań kraju do akcesji z UE. W miedzy czasie powstały inne
dokumenty. Ta strategia nie jest sprzeczna z dokumentami wyższej rangi. Te
dokumenty są dokumentami precyzyjniejszymi. Ta strategia jest zbyt ogólna w
stosunku do potrzeb. Żeby móc realizować, precyzyjnie wpisywać programy w
programy operacyjne potrzebujemy aktualizacji i uszczegółowienia.

Radny – EUGENIUSZ GŁOGOSSKI
Nie podzielam poglądu pani Prezydent.
Pan Prezydent Lewna w swojej odpowiedzi napisał, że udzieli mi informacji w
terminie późniejszym. Chciałbym się dowiedzieć kiedy będzie ten termin
późniejszy? Dwóch tygodni, tak? Dziękuję panu.

PUNKT 5

UCHWAŁA W SPRAWIE WSTĄPIENIA KANDYDATA
Z TEJ SAMEJ LISTY NA MIEJSCE RADNEGO W

ZWIĄZKU Z WYGAŚNIĘCIEM MANDATU
(DRUK NR 256)

Radny – ALEKSANDER ŻUBRYS
Wysoka Rado.
Druk nr 256 jest drukiem bardzo prostym. W związku z wygaśnięciem mandatu
RMG Eugeniusza Węgrzyna na jego miejsce wstępuje kandydatka z tej samej
listy – Danuta Putrycz.
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Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 265?

za - 26
                                                  przeciw -   0

wstrzymało się -   0

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR X/242/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 26 czerwca 2003 roku

W sprawie wstąpienia kandydata z tej samej listy na miejsce
radnego w związku z wygaśnięciem mandatu.
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Po odczytaniu przez Przewodniczącego RMG pana Bogdana Oleszka tekstu
roty ślubowania radna Danuta Putrycz powstała i złożyła ślubowanie.

PUNKT 6

UCHWAŁA W SPRAWIE WYBORU
WICEPRZEWODNICZĄCEGO RADY MIASTA

GDAŃSKA

Radny – ALEKSANDER ŻUBRYS
Sprawa jest oczywista. W związku z odejściem Eugeniusz Węgrzyna jest tzw.
wakat w Prezydium Rady. W związku  z tym KSiŁP wnioskuje o wybór nowego
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Wiceprzewodniczącego RMG. KSiŁP publicznego nie przedstawiła
kandydatów. Uważamy, że propozycje powinny paść z sali.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Najpierw dokonamy wyboru komisji skrutacyjnej. Proponuję aby cztery Kluby
zgłosiły po jednym kandydacie.

Radny – ALEKSANDER ŻUBRYS
Danuta Putrycz.

Radna – MONIKA TOMASZEWSKA
Klub PO proponuje kandydaturę Tadeusza Mękala

Radny – GRZEGORZ STRZELCZYK
Klub PiS zgłasza kolegę Kazimierz a Koralewskiego

Radna – ELŻBIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ
Klub LPR zgłasza radnego Marka Glinkę.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Kto z państwa jest za tym aby komisja w składzie: Putrycz, Mękal, Koralewski
i Glinaka pracowała podczas wyboru Wiceprzewodniczącego RMG?

za - 29
                                                   przeciw -   0

wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

Zrobimy 3 minuty przerwy aby komisja ukonstytuowała się i powiedziała jak
będą przebiegały wybory.

Radny – TADEUSZ MĘKAL
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Komisja nie wie ilu kandydatów zostanie zgłoszonych. Proponujemy aby imiona
i nazwiska kandydatów zostały wpisane na kartę do głosowania a następnie aby
głos był ważny należałoby pozostawić jedno nazwisko nie skreślone. Wiec jeśli
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będzie jeden kandydat to osoby popierające nie skreślą nazwiska a osoby nie
popierające skreślą.

Radna – BARBARA MEYER
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado,
Panie Prezydencie.
W imieniu Klubu radnych SLD na funkcję Wiceprzewodniczącego RMG
zgłaszam kandydaturę radnego Aleksandra Żubrysa. Trudno przedstawiać
ponieważ jest to nasz wieloletni kolega, znany nam wszystkim – ale przypomnę.
Aleksander Żubrys, rodowity gdańszczanin, zawodowo i działalnością
społeczna związany z Gdańskiem, ukończył IX L.O a następnie UG uzyskując
tytuł magistra ekonomii. Od wielu lat pełnił funkcje kierownicze w
budownictwie, administracji samorządowej, rzemiośle i kulturze. Pełni je od
1978 r do chwili obecnej.
Panie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej czy ja mogę dalej przedstawiać?
Dziękuję bardzo.
Od 1994 r. radny Gdańska z okręgu Wrzeszcz.  W swoim okręgu znany z wielu
inicjatyw, szanowany dlatego aż 3 razy wybrany. W kadencji 1994 – 1998
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa. W kadencji 1998 –
2002 członek Komisji Kultury i Komisji Ochrony Środowiska, Przewodniczący
Klubu Radnych SLD. Obecnie pełni funkcję przewodniczącego Klubu Radnych
SLD oraz przewodniczącego Komisji Samorządu i Ładu Publicznego.
Inicjator rewaloryzacji pomnika Jana III Sobieskiego. Pomysłodawca wielu
inicjatyw m.in. „Centrum Obsługi Samochodów” w Gdańsku – Chełmie, które
w sposób kapitalny odciążyło UM z tych funkcji a jednocześnie usprawniło
szybsze uzyskanie praw jazdy.
To po prostu powszechnie znany laureat plebiscytów popularności. Jako
człowiek znacie go. Jest to realista, bezpośredni, kontaktowy i stara się unikać
konfliktów. Musimy pamiętać, że przyjaźnił się ze śp. Eugeniuszem Andrzejem
Węgrzynem. Wierzę, że godnie będzie kontynuował pracę po nim.

Radna – ELŻBIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Bardzo się cieszę, że koleżanka już cieszy się zdrowiem i jest na sesji i złożyła
taka rekomendację kolegi ale ja mam kilka pytań. Może dzisiejszy „Głos
Wybrzeża” kłamie ale jest tam napisane, że kandydatem SLD jest ktoś inny –
radny Marek Polaszewski. Ja bym chciała zapytać, bo nie wiem jak to się dzieje,
że Klub rekomenduje innego kandydata a w gazecie mamy prezentacje innego.
Druga sprawa, która niepokoi mnie od dłuższego czasu to czy rzeczywiście
Prezydium RMG będzie reprezentatywne jeżeli chodzi o układy klubowe.
Przyznam szczerze, że zawsze uważałam i wielokrotnie powtarzaliśmy, że
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fundamentem demokracji jest jednak układ parlamentarny, który jest
odzwierciedleniem oczekiwań wyborców i ugrupowań. Dzisiejszy układ jaki
mamy w Prezydium RMG w najmniejszym stopniu nie odzwierciedla tego
układu. To w pewnym sensie przekłada się na rzeczywistą prace rady, pracę w
komisjach. To budzi mój niepokój. Mieszkańcy Gdańska nie maja możliwości
poprzez swoich przedstawicieli lepszego, aktywniejszego działania. Jeżeli my
ciągle odwołujemy się do standardów UE, demokratycznych to przykład
naszego Prezydium na pewno nie jest tego odzwierciedleniem. W związku z tym
jeszcze raz powtarzam, że Kluby powinny jednak pewne kwestie konsultować.
Takiej debaty nie było na konwencie i przyznam szczerze, że to co się dzieje w
Klubie SLD też prosiłabym o udzielenie odpowiedzi. Czy gazeta skłąmała?

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Po pierwsze pani radna jesteśmy w punkcie zgłoszenia kandydatów i na razie
proponuję zgłaszać.
Na konwencie omawialiśmy porządek obrad i był tam punkt o wyborze
Wiceprzewodniczącego. Także nie rozumiem skąd to zdziwienie.

Radna – MONIKA TOMASZEWSKA
Dokładnie panie Przewodniczący jesteśmy w punkcie zgłoszenia kandydatów i
nikt nie zabrania i nie ujmuje pani zgłaszania swojego kandydata z LPR. W
związku z tym ten punkt jest procedowany.
Na konwencie był omawiany porządek obrad. Pani Przewodniczącej nie było.
Nie zgłosiła również żadnych sugestii co do wyboru Wiceprzewodniczącego z
jej klubu. Także nie rozumiem tej dyskusji.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Czy są jeszcze jakieś zgłoszenia? Nie widzę. Przystępujemy do dyskusji.

Radny – ALEKSANDER ŻUBRYS
Na pytanie pani Przewodniczącej Grabarek odpowiem tak. Nie czytałem jeszcze
prasy. Często nie czytam prasy dla dobrego samopoczucia przed całym dniem.
Proszę Państwa.
Klub głęboko analizował. Marek Polaszewski był jednym z kandydatów Klubu.
W momencie kiedy „Głos Wybrzeża” powziął tą informacje rzeczywiście
Marek Polaszewski był poważnym kandydatek Klubu na to stanowisko. Jednak
dyskusje na ten temat trwały do 21.30. Potem już prasa nie czuwała i nie była w
stanie technicznie przekazać aktualnej sytuacji. W związku z tym po
wewnętrznej, szczerej debacie przedłożona została RMG ta właśnie
kandydatura, którą przedstawiła koleżanka Meyer.
Co do drugiej sprawy dotyczącej reprezentatywności to może bardziej
właściwym byłby do zabrania głosu Przewodniczący RMG. My jesteśmy
skromnym klubem jednak drugim pod względem liczebności. To prawda, że
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udało nam się reprezentować pierwszy raz od 1990 roku Klub w Prezydium.
Myślę, że tak pozostanie.

Radny – RYSZARD OLSZEWSKI
Uczestniczyłem w konwencie i też byłem za tym, żeby ten punkt staną na
dzisiejszej sesji ale nie spodziewałem się, że będzie tak daleko idący rozziew w
Klubie SLD pod kontem wyboru przewodniczącego. Gdybyśmy nawet dzisiaj
zagłosowali to PO poprze większością głosów, ale nie o to chodzi. Żeby później
nie zarzucano, że wewnętrzne rozgrywki klubowe mają rzutować na dalszą
pracę Przewodniczącego RMG. Dzień dzisiejszy, przed wakacjami, jeszcze
jakoś sobie trójka przewodniczących poradzi. Wnioskuję wnioskiem formalnym
o odłożenie tego punktu z porządku obrad. Niech się klub SLD naprawdę
zastanowi.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Przepraszam bardzo ale porządek uchwaliliśmy i tam jest ten punkt. Chodzi o
zmianę porządku obrad?

Radny – RYSZARD OLSZEWSKI
Tak, ja poddaję pod rozwagę. Na najbliższej sesji zagłosuję za. Tylko niech się
Klub zintegruje.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Proszę Państwa.
Nie wtrącajmy się w inne Kluby. Niech się każdy integruje we własnym klubie.

Radny – RYSZARD OLSZEWSKI
Mam prawo wypowiadać się to się wypowiadam. Zgłosiłem wniosek formalny.

Radna – ELŻBIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ
Pan Prezydent Nocny jest świadkiem. Uczestniczyłam w komisjach
konkursowych i nie przewidziałam, że te konkursy tak się przedłużą. Dlatego
też nie oddelegowałam nikogo na konwent. Nie wynikało to  z mojego
zaniedbania. Natomiast rozmawiając z panem Wiceprzewodniczącym Nikielem
nie uzyskałam takich informacji. Dlaczego o tym mówię? Mówię o
reprezentatywności jako odzwierciedleniu zasad demokratycznych. My nie
składamy kandydata bo wiemy, ze nasz kandydat przy takiej polityce nie
przejdzie. Podjęliśmy taką próbę na sesji I i nie ma. Drugi przykład był przy
wyborze do poszczególnych komisji – znowu mimo naszych interwencji nie
uzyskaliśmy miejsca w KRP. Ja będę wielokrotnie do tego wracała bo to są
standardy i na dzień dzisiejszy nie są tutaj zachowane. Uważam, że rada
powinna dokonywać na zasadzie konsensusu tak strategicznych wyborów.
Prezydium Rady to nie jest układ jednej opcji politycznej to jest
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reprezentatywność wszystkich klubów nawet najmniejszych. Daję tutaj przykład
Bremy. Tam nawet Zieloni są bardzo silnie reprezentowani nawet w Komisji
Rewizyjnej. Bardzo proszę kolegów z PO abyśmy sięgali do tych standardów na
które się powołujemy. Uważam, ze nie poważna jest rozmowa, że LPR nie
zgłasza. LPR nie zgłasza bo wie, że nie ma szans. LPR nie będzie uprawiała
zabaw, które nie mają poważnych uwarunkowań. To konwent powinien
uzgodnić pewne rzeczy i musza to być konsensusy klubowe. Na dzień dzisiejszy
nie widzę takich standardów dlatego odstępujemy od wytypowania kandydata.
Bardzo proszę abyśmy zbliżali się do standardów UE a nie od nich odstępowali.
Popieram wniosek o zmianę porządku.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Gratuluję, że państwo się teraz obudzili po zatwierdzeniu porządku obrad. Ja
odnoszę wrażenie, że mam zastrzeżenia ale sam nie zgłaszam natomiast mam
zastrzeżenia, że mnie tam nie ma. Mniej więcej tak to wygląda. Proponuję aby
najpierw zgłosić i sprawdzić czy są szanse a nie dyskutować, że nie mamy
szans. Został porządek przegłosowany a teraz mamy pretensje do klubu SLD.
Może klub sam się wypowie.

Radny – EUGENIUSZ GŁOGOWSKI
Panie Przewodniczący.
Klub SLD się wypowiedział w tej sprawie. Nasze stanowisko jest jasne. Mamy
kandydata, którego poddajemy weryfikacji wysokiej rady. Koleżanki i koledzy z
innych klubów, ja rozumiem troskę o jakość życia zewnętrznego bo to jest duża
partia rządząca. My doskonale wpisujemy się w procedurę demokratyczną i się
cieszymy, że troska o naszą jakość jest tak duża. Rozumiem, że kolega
Olszewski nie ma problemów bo jest jednoosobowym klubem i to też
szanujemy. Proponuję panie Przewodniczący o przegłosowanie wniosku.
Wyrażam duże uznanie dla koleżanek i kolegów, którzy z dużą troską i  nadzieją
patrzą na partię rządzącą również w Gdańsku.

Radny – JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
W każdym momencie mogą być zgłaszane wnioski formalne. Jest tylko kwestia
ich zasadności. Jak już wspominał pan Przewodniczący, trzeba od początku
zastanowić co się mówi i co się chce osiągnąć. Jeśli na początku głosowaliśmy
nad porządkiem dzisiejszej sesji to do czegoś nas to zobowiązuje. Jeżeli
głosujemy za, a zdecydowana większość tak głosowała to po 10 – 15 minutach
nie wypada zmieniać co chwilę zdania bo to nie uchodzi.
Po drugie, jesteśmy w punkcie zgłoszenia kandydatów a nie w dyskusji i to co
ktoś przeczytał w gazetach to jest po prostu jedno wielkie nieporozumienie.
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Jeżeli są kandydaci to proszę o zgłaszanie a jeśli nie to wnoszę o zamknięcie
listy mówców.

Radny – CZESŁAW NOWAK
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Ja jestem zdanie, żeby radni poszczególnych Klubów nie ingerowali w sprawy
innych klubów. To jest chyba nie potrzebne. Co do wniosku pana z Samoobrony
to widzę, że Klub Samoobrona jest najbardziej zintegrowany i w nim kłótni nie
ma. Chciałbym zaproponować, żeby zamknąć dyskusję na ten temat. Porządek
jest przyjęty i proszę procedować.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Zgłosił się pan Sowiński, Gleinert, Łęczkowski, Dzik, Polaszewski, Gosz.

Radny – TADEUSZ GLEINERT
Koledzy którzy zabierali głos w sprawach formalnych powiedzieli to co
chciałem. Chcę tylko powiedzieć pani Grabarek jedno zdanie. Byłoby dobrze
gdyby pani Elżbieta przypomniała sobie kilka lat wstecz i te standardy, o
których tak głośno mówi realizowała 4 lata temu, kiedy była w ugrupowaniu,
które bardzo przestrzegało tych reguł.

Radny – WŁODZIMIEZR ŁĘCZKOWSKI
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Ja myślę, że Klub SLD jest dość barwny, jest zdrowy dzisiaj, dobrze się czuje.
Podjęliśmy decyzję, zgłosiliśmy kandydata i proszę pana Przewodniczącego o
przystąpienie do punktu 6 i realizacje programu obrad.

Radny – PIOTR DZIK
Chciałem się odnieść do tego o czym rozmawiamy. Obserwując przez pół roku
wydaje mi się, że my od początku kadencji robimy kampanię wyborczą zamiast
się zająć potrzebnymi sprawami.  My błądzimy i drepczemy w jednym miejscu.
Mam prośbę abyśmy mając jednego kandydata nie wnikali w to o czym pisze
prasa tylko zajęli się przegłosowaniem wniosku i sprawami miasta. Mamy tych
spraw dosyć i na tym powinniśmy się zastanowić. Wymysły i wypowiedzi
naszego kolegi radnego są niczym innym jak kampanią wyborczą na następne
cztery lata. Społeczeństwo nas osądzi.

Radny – MAREK POLASZEWSKI
Zostałem w jakiś sposób przywołany do głosu. Chcę wyjaśnić wszystko co jest
wokół tej sprawy. My w klubie posługujemy się formułami demokratycznymi i
w formułach demokratycznych zostałem wyłoniony jako kandydat, który będzie
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przez Klub rekomendowany. Mój prześwietny kolega Aleksander Żubrys jest
szefem Klubu i partii i to on dostał rekomendację partii na kandydowanie.
Ponadto z rozmów, które przeprowadziliśmy w Klubie dowiedziałem się, że
przewodniczący RMG widzi w tej roli Olka Żubrysa – mojego kolegę
klubowego. W związku z tym na tym etapie ja zrezygnowałem z kandydowania.
To była sytuacja jasna. My to w Klubie ustaliliśmy i taka jest moja decyzja
demokratyczna.

Radna – ZOFIA GOSZ
Panie Przewodniczący.
Czy pan Przewodniczący może nie zrealizować wniosku formalnego i nie
poddać pod głosowanie wniosek z sali? Jest to dla mnie pytanie podstawowe.
Jest interpretacja jednego, drugiego, trzeciego. O ile wiem wniosek został
zgłoszony i może zostać zgłoszony w każdym momencie i musi zostać poddany
pod głosowanie. Proszę o nie interpretowanie tylko stosowanie przepisów. Pan
Przewodniczący nie jednokrotnie mi mówił, ze nic nie może, że nie ma żadnych
uprawnień oprócz organizacji rady. To jest własnie organizacja rady.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Dziękuję. Bym nie wiedział, że trzeba przegłosować. Dzięki pani radnej wiem i
nie miałem zamiaru tego nie głosować ale każdy chce zaistnieć na tej sali.
Wyczerpała się lista mówców.
Wniosek, o którym mowa w punkcie 3 – zmiana porządku obrad – musi być
zgłoszony Przewodniczącemu rady w formie pisemnej nie później niż 24
godziny przed rozpoczęciem sesji. W Wyjątkowej sytuacji zaciągając opinii
konwentu seniorów Przewodniczący rady na pisemny wniosek może w toku
sesji. Także uwaga była nie na miejscu ale poddaję pod głosowanie.
Kto z państwa jest za zmianą porządku obrad?

za - 10
                                                   przeciw - 21

wstrzymało się -   0

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   n i e  p r z y j ę ł a

radny – TADEUSZ MĘKAL – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej
Wybory będą się odbywały w oparciu o statut. Rada wybiera ze swojego grona
Przewodniczącego i trzech Wiceprzewodniczących bezwzględną większością
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głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady w głosowaniu
tajnym.
Obecnych mamy 32 członków rady. Bezwzględna liczba osób to 17.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Ogłaszam 5 minut przerwy.

Po przerwie

radny – TADEUSZ MĘKAL – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej
Proszę Państwa.
Ponieważ mamy tylko jednego kandydata zmienia się sposób głosowania.
Otrzymacie państwo karty do głosowania, na których są trzy kratki – za,
przeciw, wstrzymuję się. Prosimy o postawienie znaku „x” lub „+” w
odpowiedniej kratce. Głosem nieważnym będzie głos, w którym będzie
zakreślona więcej niż jedna kratka oraz głos bez zaznaczonej kratki.
Kolejno wyczytani przez Przewodniczącego radni będą podchodzić otrzymywać
od członka komisji kartę do głosowania i oddadzą swój głos do urny.
Przystępujemy do głosowania.

Kolejno wyczytani radni oddawali po otrzymaniu karty do głosowania
oddawali swój głos do urny.

Radny – TOMASZ SOWIŃSKI
Panie Przewodniczący.
Mam wniosek formalny o procedownie dalszych punktów. Jak komisja
Przyjdzie to ogłosi wynik.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Kolega Nikiel ma pretensje, że nie będą wszyscy radni głosować ale mimo
wszystko wydaje mi się, że możemy dalej procedować.

Radny – MACIEJ LISICKI
Mam uwagę, że jeżeli teraz są uchwały dotyczące planów to może poczekamy
na pana przewodniczącego Mękala, który jest w składzie komisji. Wypadałoby.
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Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Dwie pierwsze uchwały są budżetowe. Możemy procedować.

Radny – TADEUSZ MĘKAL – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej
Protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej na X sesji RMG w dniu 26 czerwca
2003 roku dla przeprowadzenia głosowania za wyborem radnego Aleksandra
Żubrysa na Wiceprzewodniczącego RMG.

Komisja skrutacyjna w składzie:
• Tadeusz Mękal – Przewodniczący,
• Danuta Putrycz,
• Marek Glinak,
• Kazimierz Koralewski

stwierdza co następuje:
Na stan 34 radnych – zgodnie z listą obecności – było 32 radnych. Bezwzględna
większość składu Rady wynosi 17 osób. Głosowało 32 radnych. Głosów
ważnych oddano 32 radnych, nieważnych 0. Za wyborem radnego Aleksandra
Żubrysa na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Gdańska głosowało 18
radnych, przeciwko 10, wstrzymało się 4.
Komisja Skrutacyjna stwierdza, że RMG w głosowaniu tajnym wybrała radnego
Aleksandra Żubrysa na Wiceprzewodniczącego RMG.
RMG w głosowaniu przyjęła

UCHWAŁĘ NR X/243/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 26 czerwca 2003 roku

W sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Gdańska.
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.
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PUNKT 7

UCHWAŁY W SPRWIE

1. ZMIANY UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA
BUDŻETU MIASTA GDAŃSKA NA ROK 2003
(DRUK 249 + AUTOPOPRAWKA)

TERESA BLACHARSKA – Dyrektor Wydziału Finansowego
Projekt ujmuje zwiększenie dochodów miasta o 8 668 464 zł. z tytułu
zwiększenia subwencji z rezerwy Ministra Finansów. Środki na realizację
projektu Wademekum Bałtyckiego Turysty – 58 781 zł. Otrzymujemy
subwencję z budżetu państwa rekompensującą dochody z tytułu ulg i zwolnień
na kwotę 58 781 zł.
Po stronie wydatków następuje zwiększenie o kwotę 8 628 464 zł. zwiększenie
dotyczy przeznaczonej kwoty subwencji na budowę trasy W-Z. 40 tysięcy na
pokrycie pożyczek dla wspólnot mieszkaniowych.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KB, KRP, KK, KPGiM, KE, KSSiOZ jest pozytywna.

Radny – EUGENIUSZ GŁOGOWSKI
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Ja nie mam uwag co do treści merytorycznej. Mam tylko zapytanie formalno –
prawne.  Do tego jest autopoprawka. A o ile sobie przypominam my jako
komisja nie opiniowaliśmy autopoprawki. W związku z tym może KB powinna
się zebrać na minutę i przegłosować autopoprawkę. Chyba, że jest możliwe inne
rozwiązanie prawne.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Zaraz zapytam się pana mecenasa. Mimo wszystko KB powinna przegłosować
autopoprawkę.

Radna – MARIA MAŁKOWSKI
Chciałam tylko wyjaśnić bo pan radny Głogowski zapomniał. Pani dyrektor
Blacharska i pan Skarbnik przedstawili nam informacje na KB, że będzie taka
autopoprawka. My przyjęliśmy to do wiadomości. Także ja mam prośbę,
żebyśmy to przegłosowali. To jest tylko zwiększenie subwencji o 8 milionów
złotych.
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Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Czyli możemy głosować. Proponuję trzy minuty przerwy, żeby KB na boku się
zastanowiła.

Radna – MARIA MAŁKOWSKI
KB po krótkiej dyskusji pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 249 + autopoprawka?

za - 21
przeciw -   1
wstrzymało się -   0

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR X/244/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 26 czerwca 2003 roku

W sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta
Gdańska na rok 2003.
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

2. PROCEDURY UCHWALANIA BUDŻETU ORAZ RODZAJU
I SZCZEGÓŁOWOŚCI MATERIAŁÓW INFRMACYJNYCH
TOWARZYSZĄCYCH PROJEKTOWI UCHWAŁY
BUDŻETOWEJ.
(DRUK 248)

TERESA BLACHARSKA – Dyrektor Wydziału Finansowego
Projekt uchwały ustala tryb prac nad uchwałą budżetową określając w
szczególności terminy obowiązujące w toku prac nad projektem budżetu.
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Określa też wymaganą szczegółowość oraz rodzaj materiałów informacyjnych i
towarzyszących projektowi.
Do tego projektu chciałam zgłosić autopoprawkę pana Prezydenta do § 5 ust.1.
Obecnie jest zapis „do 15 września”. Prezydent proponuje „do 20 września”.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
KB opinia pozytywna z poprawką, KRP opinia pozytywna. Czy ta poprawka
została przyjęta.

Radna – MARIA MAŁKOWSKI
Czy nasz poprawka została przyjęta jako autopoprawka?

TERESA BLACHARSKA – Dyrektor Wydziału Finansowego
Pan Prezydent nie przyjął tej poprawki. Z uwagi na to, że określenie „działy i
rozdziały” bez podania komórki organizacyjnej mogłyby spowodować, że
budżet byłby nie czytelny. Jest obawa, że ten materiał będzie nie czytelny. Jeśli
przegłosujecie tak jak chce KB to po stronie wydatków opracujemy symbole,
które będą realizowane. Jeśli przegłosują państwo poprawkę to proponuję
dodatkową zmianę.

Radna – MARIA MAŁKOWSKI
My jako KB chcemy, żeby radni przyjęli nasz wniosek. Jeśli Prezydent chce
dodać jeszcze symbole wydziałów w oddzielnej rubryce to nie ma problemu.
Nasza poprawka upraszcza budżet.

Radny – EUGENIUSZ GŁOGOWSKI
Naszą intencją było uczytelnienie a nie komplikowanie. Z tego co pani dyrektor
mówiła w imieniu Prezydenta nie bardzo rozumiem, to mają być tylko symbole?
Proszę przybliżyć.

TERESA BLACHARSKA – Dyrektor Wydziału Finansowego
Jeżeli będzie przedstawiony budżet i opisane „dział, rozdział” bez wskazania
układu organizacyjno – kompetencyjnego czyli wydziału. To państwo będą
wiedzieli w jakim rozdziale jest kwota ogólnie ale zainteresowani nie będą z tej
książki mogli wyczytać jaki to wydział realizuje. Więc jeżeli jesteście za
wnioskiem KB to proponuję jeszcze dopisać symbol wydziału jaki jest przyjęty,
żeby oznakować wydatki. Jeśli państwo jesteście skłonni to Prezydent przyjmie
tą poprawkę.

Radna – MARIA MAŁKOWSKI
Czyli przyjmujemy to jako autopoprawkę z symbolami.
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Radna – ZOFIA GOSZ
Właściwie sprawa się rozwiązała albowiem chciałam rozszerzyć to co
zaproponowała KB. Byłoby to niejasne. Więc stało się zadość moim intencją.

Radny – EUGENIUSZ GŁOGOWSKI
Panie Przewodniczący.
Chciałbym usłyszeć deklaracje od Prezydenta w następującej sprawie. Myśmy
dyskutowali na KB i jest też taki wniosek KRP. Ma on istotne znaczenie przy
procedowaniu budżetu. Wniosek dotyczy, żeby najpóźniej w sierpniu był
przedstawiony projekt wieloletniego planu inwestycyjnego. Nie będę rozwijał
ale kiedyś była koncepcja, żeby był on razem z budżetem. To jest za późno z
różnych powodów. Chciałbym usłyszeć, że najpóźniej na sierpniowej sesji
przedstawiony zostanie WPI.

ANNA FOTYGA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panowie Przewodniczący,
Szanowny Panie Radny.
Nie jest intencja Prezydenta opóźnianie procedowania wieloletniego planu
inwestycyjnego. Zamierzamy przedstawić plan do sierpnia.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 248 + autopoprawka?

za - 23
przeciw -   0
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR X/245/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 26 czerwca 2003 roku

W sprawie procedury uchwalania budżetu oraz rodzaju i
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących
projektowi uchwały budżetowej.
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.
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3. ROZPATRZENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA ZARZUTÓW DO
PROJEKTU MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO LOTNISKA –
CZĘŚCI PÓŁNOCNEJ W KLUKOWIE – RĘBIECHOWIE W
MIEŚCIE GDAŃSKU.
(DRUK 235)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przedstawiamy projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i rozstrzygnięcia
zarzutów do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
lotniska – części północnej w Klukowie – Rębiechowie w mieście Gdańsku.
Obszar planu obejmuje tereny rozwojowe lotniska i wprowadził pewne
modyfikacje w stosunku do dotychczasowych rozstrzygnięć planistycznych.
Ograniczył tereny potrzebne do rozwoju lotniska na podstawie koncepcji
rozwojowej lotniska w części zachodniej.  Tamże zgłosiła zarzut pani Ludgarda
Walkowiak, która nie zgadza się z ograniczeniem rezerwacji lotniska ponieważ
część jej ziemi nie wchodzi w rezerwację. Pani Ludgarda obawia się, ze ta część
nie zostanie od niej odkupiona.
Prezydent proponuje aby dorzucić ten zarzut podnosząc następujące argumenty:

- nie ma potrzeby wykupywania większych terenów niż są potrzebne ale
potrzeby lotniska,

- część ziemi, która pozostanie poza rezerwacją zachowuje walory działki
inwestycyjnej i może być użytkowana zgodnie ze strefą 41.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
KRP opiniowała pozytywnie. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 235?

za - 16
przeciw -   0
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR X/246/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 26 czerwca 2003 roku
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W sprawie rozpatrzenia i rozstrzygnięcia zarzutów do projektu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego lotniska –
części północnej w Klukowie – Rębiechowie w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

4. ROZPATRZENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA ZARZUTÓW DO
PROJEKTU MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ŁOSTOWICE
CENTRUM W MIEŚCIE GDAŃSKU.
(DRUK 250)

5. ROZPATRZENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA PROTESTÓW DO
PROJEKTU MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ŁOSTOWICE
CENTRUM W MIEŚCIE GDAŃSKU.
(DRUK 251)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Druki dotyczą projektu planu Łostowice Centrum. Oba projekty omówię łącznie
ponieważ ich merytoryczna kwestia jest identyczna. Wszystkie protesty i
zarzuty dotyczą nieruchomości państwa Urszuli i Pawła Domańskich oraz
Hanny i Izabeli Bartoszewicz. Bardzo szczegółowo jest to opisane w drukach.
Chcę syntetycznie powiedzieć, że cały plan dotyczy lokalizacji centrum
usługowego wspomagającego oznaczenie dzielnicowe ale oba zarzuty i protest
dotyczą części wschodniej obszaru – Doliny Potoku Oruńskiego. Dolina jest
częściowo we władaniu tych państwa.
W zarzucie i proteście właściciele terenu  oraz ich sąsiedzi przeciwstawiają się
ograniczeniu terenów do zabudowy, żądając powiększenia terenów i
zwiększenia intensywności zabudowy.
Prezydent wnosi o odrzucenie ponieważ:

• rezerwacje na cele budowlane są zrobione w maksymalny
sposób,

• tereny wyłączone z zabudowy są tylko terenami Doliny
Potoku Oruńskiego,
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• przez tą Dolinę przechodzą dwa magistralne ciągi
infrastruktury,

• cały ten obszar należy do ekologicznego systemu terenów
biologicznie czynnych.

Państwo Domańscy wnosili aby projektowana ulicę przesunąć na zachód poza
ich nieruchomość. Ten zarzut musi być odrzucony ponieważ ta ulica jest
przedłużeniem ul. Nowej Zakoniczyńskiej i połączona jest w jeden ciąg
drogowy.
Państwo Domaańscy protestowali też przeciwko organizacji skrzyżowania.
Niemniej jest to bezpieczna forma skrzyżowania, która już jest ustalona.
Konsekwentnie to planujemy.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 250?

za - 17
przeciw -   1
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR X/247/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 26 czerwca 2003 roku

W sprawie rozpatrzenia i rozstrzygnięcia zarzutów do projektu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Łostowice
Centrum w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.
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Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 251?

za - 17
przeciw -   1
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR X/248/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 26 czerwca 2003 roku

W sprawie rozpatrzenia i rozstrzygnięcia protestów do projektu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Łostowice
Centrum w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

6. ROZPATRZENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA ZARZUTÓW DO
PROJEKTU MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO PIECKI –
MIGOWO, REJON ULIC KARTUSKIEJ I PAGÓRKOWEJ W
MIEŚCIE GDAŃSKU.
(DRUK 252)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Wysoka Rado.
Druk obejmuje projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i rozstrzygnięcia
zarzutów do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
Piecki – Migowo, rejon ulicy Kartuskiej i Pagórkowej w mieście Gdańsku. Do
projektu wpłynęło zarzut pana Płatka. W północnej części jego działki
planowane jest przewężenie ulicy. Pozostaje miejsce jedynie na ciąg pieszy. Jest
tan zaplanowana ulica o standardowej minimalnej szerokości 10 metrów. Na
nieruchomości pana Płatka stan obecny granicy działki zawęża projektowaną
ulicę do 7 metrów. Jest to nie wystarczająca szerokość dla drogi obsługującej
kilkanaście działek. Istnieje konieczność poszerzenia drogi o 3 metry. Problem
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dotyczy pasma działki pana Płatka o szerokości 3 metrów co nie odbiera tej
działce walorów lokalizacyjnych ale oczywiście ją uszczupla. Prezydent wnosi o
odrzucenie tego zarzutu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Słucham. Pani zgłasza aby ująć w protokóle, że
będzie się odwoływać. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 252?

za - 15
przeciw -   1
wstrzymało się -   6

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR X/249/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 26 czerwca 2003 roku

W sprawie rozpatrzenia i rozstrzygnięcia zarzutów do projektu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Piecki –
Migowo, rejon ulicy Kartuskiej i Pagórkowej w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

7. ROZPATRZENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA PROTESTÓW DO
PROJEKTU MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OLIWA
REJON ULICY POMORSKIEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU.
(DRUK 254)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Wysoka Rado.
Druk  nr 245 dotyczy odrzucenia dwóch protestów do projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Oliwa rejon ulicy Pomorskiej w
mieście Gdańsku. Plan obejmuje rejon Jelitkowa.
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We wschodniej części planu jest strefa 33 z hotelem,  w zachodniej strefa
usługowa, a w północnej części strefa usługowo – mieszkaniowa. Chcę państwu
zwrócić uwagę, że pętla tramwajowa jest w znacznym stopniu powiększona.
Wynika to z konieczności zakończenia w tym miejscu większej liczby linii
tramwajowych. Głównym publicznym celem jest powiększenie pętli i
przygotowanie jej na przyszłe potrzeby komunikacji zbiorowej.
Do projektu protest wniósł pan Kisielewski wnosząc aż osiem zastrzeżeń.
Przede wszystkim sprzeciwia się rozbudowie pętli. Pan Kisielewski obawia się
pogorszenia warunków użytkowania nieruchomości. Nieruchomość ta nie
przylega do projektowanej pętli. Innymi elementami protestu jest:

- brak ustalenia minimalnej wielkości działki  na obszarze pętli,
- brak ekspertyzy co do poziomu hałasu (element jest ujęty),
- zbyt precyzyjny rysunek planu (precyzja rysunku nie może być wadą),
- wniesienie zasięgnięcia opinii konserwatora przyrody (taka opinia jest i

jest pozytywna),
- sprzeciwianie się lokalizacji przystanków dla wysiadających,
- zarzucenie naruszenie procedury planu przez nie powiadomienie go o

przystąpieniu do sporządzenia planu (zgodnie  z ustawą powiadomienie
następuje w drodze powiadomienia prasowego, a na piśmie powiadamia
się tylko organy).

Omówiłem te liczne elementy protestu. Drugi protest wniósł pan Bożydar
Jasiński. Dotyczy on historycznego przystanku, który pan Bożydar użytkuje
wieczyście na cele lokalu gastronomicznego. Pan Bożydar sprzeciwia się nie
uwzględnieniu jego wniosku. Wniosek dotyczył włączenia do przystanku
działki, którą on jak należy domniemywać wykupiłby od miasta. Ten wniosek
nie mógł być oczywiście spełniony. Drugim elementem protestu jest to, że
działka nie została wydzielona.
Jeśli chodzi o brak uzasadnienia to jest to nie prawda. Pan Bożydar dostał
wyjaśnienie merytoryczno – prawne. W ramach pasa drogowego nie można
wydzielić działki. Ten przystanek nigdy nie miał działki. Obecnie funkcjonujący
pawilon z lodami nie musi mieć działki. Dlatego nie może być mowy o
wydzieleniu działki. Autor protestu protestuje też przeciwko nie rozwiązaniu
sprawy dojazdu do tego obiektu. Jest to protest nie prawdziwy ponieważ
budynek znajduje się w pasie drogowym. Prezydent wnosi o odrzucenie
protestów.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna.

Radna - ZOFIA GOSZ
Ja mam uwagę. Przy rozpatrywaniu planów i obecnie jest taki hałas na sali,
radni powychodzili a później gazety piszą, że my klepiemy uchwały. Pan
Przewodniczący przychyla się do tego, że nie zapoznaliśmy się z drukami. Mam
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wniosek, żeby radni byli na sali. Mieszkańcy którzy u mnie bywają mówią, że
wstyd im jest za radnych, którzy biorą dietę z podatków a jak są uchwały
omawiane to rozmawiają przez komórki. Mam do Przewodniczącego taki
wniosek.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Nie bardzo rozumiem pani wniosek, nie pierwszy raz nie rozumiem pani
wniosków. Z tego wynika, że ta uwaga dotyczy radnych. Ja słucham i dobrze, że
pani słucha. Natomiast jeśli ma pani uwagę do radnych to proszę się zwracać do
radnych a nie do Przewodniczącego.

Radna - ZOFIA GOSZ
Panie Przewodniczący.
Jeżeli jest prezydium prowadzące to zawsze tak było i jest w sejmie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Bardzo proszę na temat rozmawiać. Teraz jest głos w dyskusji nad uchwałą. Nie
ma uwag. Przystępujemy do głosowania. Kto z państwa jest za przyjęciem
druku nr 254?

za - 14
przeciw -   0
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR X/250/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 26 czerwca 2003 roku

W sprawie rozpatrzenia i rozstrzygnięcia protestów do projektu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Oliwa
rejon ulicy Pomorskiej w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.
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8. UCHWALENIA PROJEKTU MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OLIWA
REJON ULICY POMORSKIEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU.
(DRUK 253)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
W zasadzie opowiedziałem już o całym planie. Przypomnę, że jego głównym
celem jest podtrzymanie rezerwacji pod powiększona pętlę tramwajową. Jest
tam jeszcze duży teren zieleni z wyłączeniem zabudowy.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 254?

za - 18
przeciw -   0
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR X/251/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 26 czerwca 2003 roku

W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Oliwa rejon ulicy Pomorskiej w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.
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9. UCHWALENIA PROJEKTU MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO FRAGMENTU
ZACHODNIEJ CZĘŚCI WĘZŁA „MATARNIA” ORAZ
FRAGMENTU ULICY SŁOWACKIEGO W MIEŚCIE
GDAŃSKU.
(DRUK 246)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Wysoka Rado.
Prezydent miasta przedstawia projekt planu zachodniej części węzła „Matarnia”
oraz fragmentu ulicy Słowackiego w mieście Gdańsku. Celem planu jest
podtrzymanie rezerwacji na cele węzła, poszerzenia ul. Słowackiego oraz
zagwarantowania miejsca na poszerzenie ulicy budowlanych. Jest to w zasadzie
powtórzenie planów obowiązujących dla celów publicznych.
Do projektu został wniesiony zarzut, który został przez RMG odrzucony.
Następnie Dyrekcja Generalna Budowy Dróg i Autostrad wymusiła na
projektancie ograniczenie zaboru terenów prywatnych. W związku z tym projekt
został poprawiony i właściciel wycofał skargę z sądu. W tej sytuacji projekt
może być podjęty.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 246?

za - 24
przeciw -   0
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR X/252/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 26 czerwca 2003 roku

W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego fragmentu zachodniej części węzła „Matarnia”
oraz fragmentu ulicy Słowackiego w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.
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10. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA
MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA
PRZESTRZENNEGO REJON KIEŁPINKA I TRASY W - Z W
MIEŚCIE GDAŃSKU.
(DRUK 245)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Wysoka Rado
Prezydent wnosi o przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego  rejon Kiełpinka i trasy W – Z w mieście
Gdańsku. Obecną rezerwację trzeba podtrzymać na potrzeby budowy trasy
W – Z. Trzeba uszczuplić rezerwację na cele publiczne skrzyżowania ul.
Kartuskiej z trasą W – Z. O to wnoszą właściciele sąsiednich gruntów. W
północnej części obowiązywał plan uproszczony Kiełpnak. Obecnie nie
obowiązuje tam żaden plan. Jest to nowy plan na nowym terenie ale ze starymi
problemami.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 245?

za - 25
przeciw -   0
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR X/253/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 26 czerwca 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego  rejon Kiełpinka i trasy W – Z
w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.
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11. ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR VII/162/2003 RADY
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 27 MARCA 2003 R. W SPRAWIE
POWOŁANIA RADY SPOŁECZNEJ OŚRODKA TERAPII
DZIECI I MŁODZIEŻY Z RODZIN ALKOHOLOWYCH
PUBLICZNEGO ZAKŁADU OPIEKI ZDROWOTNEJ W
GDAŃSKU.
(DRUK 255)

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Druk ten mówi o tym, iż proponujemy zmianę w Radzie Społecznej Ośrodka
Terapii Dzieci i Młodzieży z Rodzin Alkoholowych Publicznego ZOZ w
Gdańsku. W związku ze śmiercią radnego Eugeniusz Węgrzyna jego miejsce
zajmie pan radny Marek Glinka, który wyraził swoją zgodę.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KSSiOZ jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 255?

za - 24
przeciw -   0
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR X/254/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 26 czerwca 2003 roku

W sprawie zmieniająca uchwałę Nr VII/162/2003 Rady Miasta
Gdańska z dnia 27 marca 2003 r. w sprawie powołania Rady
Społecznej Ośrodka Terapii Dzieci i Młodzieży z Rodzin
Alkoholowych Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w
Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.
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12. OKREŚLENIA ZADAŃ, NA KTÓRE PRZEZNACZONE
BĘDĄ ŚRODKI Z PAŃSTWOWEGO FUNDUSZU
REHABILITACJI OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH W 2003
ROKU.
(DRUK 261)

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Jest to uchwała, która reguluje sprawy związane ze środkami z PFRON
ponieważ już dwa razy wnosiłem uchwały cząstkowe tym razem PFRON
przekazał nam informację o wielkości środków przeznaczonych dla powiatu na
2003 rok. W związku z tym uchwałę tą przedstawiamy. PFRON akceptuje
przeznaczenie środków.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KSSiOZ jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 255?

za - 25
przeciw -   0
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR X/255/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 26 czerwca 2003 roku

W sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą środki z
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w
2003 roku.
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.
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13. ZMIANY UCHWAŁY NR XL/1240/2001 W SPRAWIE
ZASAD UDZIELANIA STYPENDIÓW DLA UCZNIÓW I
STUDENTÓW
(DRUK 261)

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Druk dotyczy udzielenia stypendiów dla uczniów i studentów. Prezydent
udzielał nagród w postaci stypendiów wyłącznie dla uczniów szkół publicznych.
W związku z tym, że od 2001 roku prawo dopuszcza również nagradzanie
uczniów z placówek nie publicznych Prezydent wnosi o rozszerzenie
możliwości nagradzania najlepszych uczniów.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KE jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 261?

za - 24
przeciw -   0
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR X/256/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 26 czerwca 2003 roku

W sprawie zmiany Uchwały Nr XL/1240/2001 w sprawie zasad
udzielania stypendiów dla uczniów i studentów.
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.
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14. UTWORZENIA XXII LICEUM
OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO NA PODBUDOWIE
GIMNAZJUM I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD ZESPOŁU
SZKÓŁ BUDOWLANO – ARCHITEKTONICZNYCH W
GDAŃSKU PRZY UL. POWSTAŃCÓW WARSZAWSKICH 25.
(DRUK 258)

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Druk mówi o propozycji utworzenia XXII Liceum Ogólnokształcącego na
podbudowie gimnazjum i włączenia go w skład Zespołu Szkół Budowlano –
Architektonicznych w Gdańsku przy ul. Powstańców Warszawskich 25.  W
związku z tym, że zgodnie z ustawą o systemie oświaty muszą następować w
określonych terminach likwidacje szkół. Chcemy uchronić młodzież przed tym
by opuszczała Gdańsk i uczyła się w innych miejscowościach a także chcemy
wykorzystać pomieszczenia i możliwości jakie daje zatrudnienie nauczycieli
określonej branży. Dlatego też proponujemy utworzenie tego liceum i włączenie
go w struktury zespołu szkół Budowlano – Architektonicznych.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KE jest pozytywna.

Radna – ELŻBIETA GRABAREK BARTOSZEWICZ
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Wyraziłam swój pogląd na KE i pozwolę sobie przytoczyć go Wysokiej Radzie.
Nie widzę spójności działania w dziedzinie edukacji. Odbyliśmy w poniedziałek
konferencję dot. funkcjonowania edukacji wielkich miast z udziałem gości. Na
jesień zapowiadamy debatę w ramach RMG. Uważam, ze decyzje o likwidacji i
tworzeniu nowych placówek powinny być ze sobą spójne. Na dzień dzisiejszy
projekt ten nie jest spójny. Szkoła to jest jakość działania tej szkoły i efekty
edukacyjne oraz budynek. Jeśli państwo przeczytają § 4 to proszę zwrócić
uwagę, ze w tym budynku jest szereg różnych profili. W tamtej kadencji nie
udało nam się uporządkować sieci szkolnych. Widzieliśmy jakie różne
eksperymenty były podejmowane i chcę powiedzieć jedno. W dalszym ciągu
nam się nie uda uporządkować sieci jeśli państwo jako radni nie otrzymają
pełnej mapy funkcjonowania placówek. W przypadku tej szkoły budynek jest
doskonale położony natomiast inną rzeczą jest jaka placówka tam funkcjonuje.
Dzisiaj jesteśmy w okresie naboru do szkół średnich. Zadałam sobie trud i
wczoraj dzwoniłam po wielu szkołach. Obłożenie w wielu szkołach jest rzędu
30%. Na dzień dzisiejszy miasto zaoferowało znacznie więcej miejsc niż mamy
młodzieży. To znaczy, że będziemy ponosić koszty nie adekwatne do
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możliwości edukacyjnych.  Jeżeli ciągle mówimy o racjonalizacji to nie udaje
nam się spójnej polityki w tej dziedzinie prowadzić. Oczywiście są szkoły gdzie
obłożenie jest bardzo wysokie np. III LO. W jakim kierunku mamy podążać?
Czy za potrzebami rodziców i uczniów czy mamy utrzymywać szkoły, które nie
spełniają podstawowych potrzeb edukacyjnych? Na to pytanie dzisiaj nie
potrafimy sobie odpowiedzieć bo takiej nie mamy spójnej koncepcji.
Pan Prezydent Nocny obiecał, że jesienią taki projekt powstanie. W związku z
tym pytam, jeśli wystąpienie pana Adamowicza zapowiada likwidację palcówek
a co za tym idzie zwolnienia to czy jest sens tworzyć nową placówkę?
Do państwa i do mnie przychodzą nauczyciele prosząc o wybudowanie sal
gimnastycznych. Proponuję abyśmy bardzo sensowne uporządkowali sieć ale
także z bazą. Możemy przenieść placówki do tych budynków, które dysponują
bazą. Będziemy efektywnie zarządzać mieniem a nie tworzyć od podstaw.
Tworzymy nową szkołę, gdzie dyrektor ma prawo autonomicznie zatrudniać
kadrę a placówki dobre ale w złych budynkach będziemy likwidować generując
wysokie koszty odpraw.
Będą potężne konflikty. Czy państwo zdają sobie sprawę, że możemy mieć
protesty i strajki głodowe? Przecież zwalniamy sporą grupę pracowników szkół.
Uważam, że wszelkie tego typu działania musza wynikać z wizji a tej wizji nikt
nam nie przedstawił. Konferencja była tylko przyczynkiem do tego abyśmy
gruntownie ten temat poruszyli. W związku z tym uważam, że nie celowe jest
tworzenie nowego LO tym bardziej, ż eta placówka pokazuje, ze nie
wykorzystała szansy kilka lat temu gdy takie możliwości były. Tam jest szkoła
specjalna, pomaturalna, prywatna i tak naprawdę to pokazuje, że poza doskonałą
bazą techniczną kierunku nie było. W związku z tym taki jest mój głos, że
powinniśmy się wstrzymać w podejmowaniu tej decyzji.

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Dzisiaj już mówiłem o konferencji na temat edukacji. Zwracałam się też z
prośbą, aby zainteresowani zechcieli włączyć się w prace komisji. Szczegółowy
plan chcemy przedstawić na posiedzeniu 10 lipca. Na razie zapraszamy do
współpracy.
Jeśli chodzi o XXII LO to jest tak, że ta szkoła od wielu lat ma określoną
specyfikę działania tzn. przygotowuje bardzo konkretnego wychowanka
przydatnego min. do renowacji zabytków. Zgodnie z ustawą, która likwiduje
określone komórki i szkoły to nabór do tych szkół nie może być kontynuowany.
My jednak nie chcemy utracić tych uczniów, którzy mogą kontynuować naukę
w szerszym zakresie. To LO ma być autentycznie profilowane pod kierunek
artystyczny. LO będzie zbierało dzieci, które chcą się uczyć w kierunku
artystycznym. Mamy możliwość aby tą szkołę powołać albo przenieść dzieci do
Orłowa ale tam nie wszystkie dzieci się dostaną.
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Chcemy żeby baza tej szkoły była wykorzystywana ponieważ ma znakomite
warunki i znakomitych nauczycieli, których można wykorzystać. To LO jest
proponowane ponieważ jest taka wola rodziców i rady pedagogicznej. Bez tej
woli nie byłoby możliwości powołania.
Teraz odbywa się międzynarodowa matura w III LO. Mówię o tym ponieważ
my oddajemy najlepsze atuty za granicę naszego miasta. Słychać tylko o III LO
w Gdyni. Świetna placówka identyfikowana jest z Gdynią. My próbujemy w
jakiś sposób nasze III LO sprowadzić do takiego poziomu. Dlaczego Gdańsk ma
oddawać najlepszych uczniów i utalentowaną młodzież do Orłowa? Przecież my
możemy przyciągnąć tą młodzież do Gdańska aby Gdańsk stał się miejscem, w
którym ci uczniowie chcą się uczyć.

Radny – TADEUSZ GLEINERT
Wyręczył mnie pan Prezydent. Właśnie to chciałem powiedzieć. Wartością tej
szkoły jest doświadczenie. Ja spotkałem wielu absolwentów właśnie z tego
zespołu szkół jako studentów architektury, historii sztuki UG. Byłoby ze szkodą
gdybyśmy nie wykorzystali tego potencjału możliwości i uniemożliwili
młodzieży uczenia się w LO o profilu artystycznym. My mamy w Gdańsku za
mało tego typu szkół. Patrząc na odbiorców to my mamy pustynię jeśli chodzi o
tego typu szkoły. Sądzę, ze to należy wspierać.

Radny – EUGENIUSZ GŁOGOWSKI
Panie Przewodniczący.
Ja chciałem poprzeć pana Nocnego w działaniu na rzecz utworzenia tego LO.
Zgadzam się z tym co mówił Tadeusz Gleinert. Ja jestem co najmniej raz w roku
w tej szkole. Proponuję wybrać się do tej szkoły i zobaczyć prace, które
młodzież wykonuje i jakie tam jest bogate życie. Uważam, że jest to słuszna
decyzja i kierunek.
Dyrektorowi Mincewiczowi deklaruję swoja pracę w komisji w okresie
wakacyjnym. Nasza III Gdańska nakłada się z III Gdyńską. III Gdyńska jest
wylansowana wcześniej dlatego może należy pomyśleć o jakiś szczególnych
marketingowych działaniach, które pokażą, że szkoła ma określone walory i
potencjał. Moja córka też tam się uczy i uważam ten wniosek za więcej niż
zasadny.

radna – ELŻBIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ
Wysoka Rado.
Pojawiły się pewne niejasności albo nie czytamy uważnie. My nie tworzymy LO
profilowanego tylko w treści § 2 mówimy o Liceum Ogólnokształcącym i
szkole pomaturalnej, która jest o profilu takim jak mówi pan prezydent. Proszę
uważnie przeczytać § 4. Ja uczulam państwa przed budową sieci. My tam mamy
utworzyć zwykły ogólniak – tak brzmi projekt uchwały. Projekt nie mówi o
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liceum profilowanym tylko o ogólnokształcącym, których mamy 21 w Gdańsku
i nie mamy naboru. My nie robimy analizy istniejących placówek.
Proszę Państwa.
Cieszę się, że są takie głosy entuzjastyczne natomiast państwo za chwilę będą
ścinać finanse. Jest to nie racjonalna sieć i ja na to zwracam uwagę. Za chwilę
państwo podejmiecie decyzje. Jest ona na dzień dzisiejszy niczym nie
podyktowana. Liceum w Orłowie niczego  nam nie zabierze bo jest to liceum
plastyczne a więc o innym profilu. Mieszamy tutaj pojęcia. Mieszamy. Jeśli
tworzylibyśmy liceum profilowane to mój stosunek to dej sprawy byłby inny ale
my tworzymy liceum ogólnokształcące. Szkoła ma świadomość likwidacji,
wymierania pewnych profili mamy niski nabór do klas specjalnych.
Państwo za chwilę podejmą decyzje i będą pod ścianą, że liczba ujętych w
arkuszach organizacyjnych rozdziałów jest niepełna. Będziemy mili puste
szkoły, które trzeba będzie utrzymywać. Powtarzam weźmy się porządnie do
roboty i nie twórzmy czegoś co na dzień dzisiejszy nie wynika z żadnego
uwarunkowania. To o czym mówi pan radny Gleinert i Głogowski to
funkcjonuje w szkole pomaturalnej. Ta szkoła jest i dalej będzie funkcjonowała.
Na dzień dzisiejszy mówimy o uchwale dotyczącej liceum nr XXII. To są dwie
różne sprawy. Wiem, ze mój głos jest w mniejszości. Ja szanuję państwa wolę
ale nie dziwcie się, że za pół roku będzie ściana i protesty. Są dobre licea, które
na dzień dzisiejszy nie mają bazy. Powinno być automatyczne przeniesienie i na
dzień dzisiejszy nie trzeba będzie remontować, budować sal.
Paradoksem jest to, ze od 10 lat nie ma racjonalizacji sieci i w jednej części
miasta będziemy szkoły zamykać a w drugiej otwierać i budować. Tak rada
podejmuje decyzje. Generujemy koszty i to się nie przekłada na jakość
edukacyjną. Będziemy mięli gorsze szkoły niż w Cedrach Wielkich. Dziękuje
bardzo.

Radny – TOMASZ SOWIŃSKI
Pozwolę sobie zwrócić uwagę, że to było przedmiotem burzliwej dyskusji na
KE, w której to pani radna została odosobniona ze swoim głosem. Dziwię się
jednak, że podnosi się po raz kolejny tezy, które już raz zostały wyjaśnione i
stwierdzono, że nie są one do końca uzasadnione. Jeżeli powołujemy się, ze
mówimy o wszystkim to proszę też powiedzieć o tym, że 3 szkoły zostaną w
tym zespole zamknięte i w to miejsce zostanie powołane LO XXII. Jest to
zapełnienie pewnej luki. Nie można mówić o szkole policealnej i stawiać ją na
równym poziomie z liceum. To są dwie różne kategorie szkół na dwóch różnych
poziomach i dające zupełnie inną ofertę edukacyjną. Nie należy mówić, ze ta
szkoła nie będzie spełniać warunków o których mówimy bo wyraźnie jest
powiedziane, że w tejże szkole będzie utworzony oddział z przedmiotem
wiodącym „wiedza o kulturze”.  Przyznam się szczerze, że gdyby to było liceum
profilowane to miałbym wątpliwości ale ze względu, że jest to liceum
ogólnokształcące z rozszerzonymi przedmiotami dotyczącymi kultury to
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uważam, że jest to słuszne. Apelujemy do tego aby była inwencja nauczycieli,
uczniów i rodziców a gdy ona jest to zaraz chcemy im dać po głowie. Dajmy im
rozwinąć skrzydła niech udowodnią, że mają rację.

Radny – PIOTR DZIK
Panie Prezydencie.
Mamy niż demograficzny i niektóre placówki muszą być zlikwidowane.
Natomiast czy placówki będą udostępnione w czasie wakacji? Czy jest
przygotowany jakiś program? Czy te placówki z basenami będą stały puste?
Chodzi o to, żeby ukrócić patologię młodzieży i udostępnić im te punkty do
organizowania jakichkolwiek zajęć. Trzeba o tym pomyśleć.

radna – ELŻBIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ
Wysoka Rado.
Pan Prezydent nie odpowiedział mi o naborze. Ja mówię w kontekście toczącego
się naboru. Ja nie neguję powołania klas ale można przenieść dobry ogólniak,
który nie ma bazy. Są takie licea bez bazy. Po co tworzyć coś od podstaw skoro
grozi nam to zwolnieniami grupowymi. O tym mówię. Państwo zapominają o
tysiącach nauczycieli, którzy muszą stracić pracę. To jest dobra kadra, którą
warto wykorzystać. Można przenieść liceum i otworzyć te dwie klasy
profilowane. Bardzo proszę o podanie nam wskaźnika naboru. Myślę, że
wydział już jakieś symulacje na dzień dzisiejszy posiada.

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Chcę podkreślić, ze jest to liceum ogólnokształcące o zwiększonej ilości godzin.
Z założenia ma ono być niewielkie. Nie proponujemy przeniesienia tych klas do
innej szkoły bo tam są zatrudnieni już nauczyciele od lat i są odpowiednio
przygotowani. Pomieszczenia warsztatowe są zaadoptowane do tych celów.
Racjonalne wydaje się tworzenie tam klas o takim profilu, które na miejscu, bez
kosztowo mogą realizować takie zadania. To jest propozycja. Jeśli przeniesiemy
te klasy do innej szkoły to będzie trzeba stworzyć im warunki. Nie wiem czy
wtedy byście państwo mnie rozliczyli z gospodarności - wątpię.

Radny – PIOTR DZIK
Ja nie dostałem odpowiedzi. Jak będą te placówki udostępnione?

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Przepraszam nie dosłyszałem. Informacje dla państwa szykujemy. Część z 213
placówek jest wykorzystana za 200 tysięcy złotych na zajęcia wyjazdowe lub na
miejscu. Baza szkolna będzie wykorzystana. Dokładną informacje prześlemy
państwu.
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Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 258?

za - 23
przeciw -   1
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR X/257/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 26 czerwca 2003 roku

W sprawie utworzenia XXII Liceum Ogólnokształcącego na
podbudowie gimnazjum i włączenia go w skład Zespołu Szkół
Budowlano – Architektonicznych w Gdańsku przy ul.
Powstańców Warszawskich 25.
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.

15. UTWORZENIA OŚRODKA KSZTAŁCENIA
USTAWICZNEGO NAUCZYCIELI ORAZ WŁĄCZENIA
OŚRODKA KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO
NAUCZYCIELI W SKŁAD CENTRUM KSZTAŁCENIA
USTAWICZNEGO W GDAŃSKU, UL. AUGUSTYŃSKIEGO 1
ORAZ NADANIA STATUTU.
(DRUK 259)

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
W tej uchwale proponujemy utworzenie Ośrodka ale nie jako samodzielnej
jednostki tylko w ramach Centrum Ustawicznego. Zgodnie z ustawą w takich
Centrach nie mogą się już uczyć klasy młodzieżowe. Te klasy będą
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likwidowane. Ze środków, które będą z tego tytułu  już pozyskane chcemy
otworzyć instytucję, która będzie wspierała nauczycieli jeśli chodzi  o poradę
merytoryczną. Chcemy powołać i konsultantów i nauczycieli wiodących, którzy
wspomogą nauczycieli.
Część środków możemy przeznaczyć z tzw. art. 70  Karty Nauczyciela, która
przekazuje znaczne środki na kształcenie nauczycieli. W tym roku mamy prawie
202 miliony złotych na kształcenie. Nie chcemy tylko kupować usługi, chcemy
stworzyć własne zaplecze.
Dyrekcja i obsługa pozostaje taka sama. Zostanie tylko powołany wicedyrektor
do kierowania ośrodka i niewielka obsługa techniczno – administracyjna. Środki
chcemy pozyskać z likwidacji klas młodzieżowych.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KE jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 259?

za - 20
przeciw -   0
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR X/258/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 26 czerwca 2003 roku

W sprawie utworzenia Ośrodka Kształcenia Ustawicznego
Nauczycieli oraz utworzenia Ośrodka Kształcenia Ustawicznego
Nauczycieli w skład Centrum Kształcenia Ustawicznego w
Gdańsku, ul. Augustyńskiego 1 oraz nadania statutu.
Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.
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16. ZMIANY UCHWAŁY NR VII/167/2003 RADY MIASTA
GDAŃSKA Z DNIA 27 MARCA 2003 R. W SPRAWIE ZMIANY
NAZWY WOJEWÓDZKIEGO MIĘDZYSZKOLNEGO
OŚRODKA SPORTU, REKREACJI I REHABILITACJI W
GDAŃSKU, UL. GRUNWALDZKA 244 NA NAZWĘ
„MIĘDZYSZKOLNY OŚRODEK KULTURY FIZYCZNEJ”.
(DRUK 260)

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Jest to druk uzupełniający do uchwały w sprawie zmiany nazwy
Wojewódzkiego Międzyszkolnego Ośrodka Sportu, Rekreacji i Rehabilitacji w
Gdańsku, ul. Grunwaldzka 244 na nazwę „Międzyszkolny Ośrodek Kultury
Fizycznej”. Wdarł się tam błąd, który pragniemy ta uchwałą uzupełnić.
Powinniśmy wpisać do uchwały i statutu podmioty jakie wchodzą w skład
Ośrodka.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KE jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 260?

za - 22
przeciw -   0
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR X/259/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 26 czerwca 2003 roku

W sprawie zmiany Uchwały Nr VII/167/2003 Rady Miasta
Gdańska z dnia 27 marca 2003 r. w sprawie zmiany nazwy
Wojewódzkiego Międzyszkolnego Ośrodka Sportu, Rekreacji i
Rehabilitacji w Gdańsku, ul. Grunwaldzka 244 na nazwę
„Międzyszkolny Ośrodek Kultury Fizycznej”.
Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.
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17. UTWORZENIA SZKOLNEGO SCHRONISKA
MŁODZIEŻOWEGO I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD ZESPOŁU
SZKÓŁ PRZEMYSŁU SPORZYWCZEGO I CHEMICZNEGO
IM. MARII SKŁODOWSKIEJ – CURIE W GDAŃSKU PRZY
UL. LASTADIA 2.
(DRUK 262)

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Kolejna uchwała o powołaniu. Wynika ona z potrzeby jaką miasto Gdańsk ma
jeśli chodzi o Szkolne Schroniska Młodzieżowe oraz z faktu, ze placówki pełne
uczniów pustoszeją. Taka sytuacja jest z ZSPSiCH. Internat jest tam
niewykorzystany dlatego chcemy powołać tam schronisko i włączenie go w
skład ZSPSiCH. Chcemy przenieść internat znajdujący się w tym obiekcie na
Powstańców Warszawskich a w całym budynku stworzyć schronisko. Jego
lokalizacja jest znakomita.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KE i KTiS jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr
262?

za - 22
przeciw -   0
wstrzymało się -   0

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR X/260/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 26 czerwca 2003 roku

W sprawie utworzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego
i włączenia go w skład Zespołu Szkół Przemysłu Spożywczego
i Chemicznego im. Marii Skłodowskiej – Curie w Gdańsku przy
ul. Lastadia 2.
Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.
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PUNKT 8

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE

Radna – BARBARA MEYER
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Jest to moje oświadczenie osobiste. Jest w życiu każdego człowieka, polityka
czy radnego, trochę tzw. intymności osobistej. Myślę, że do nich można zaliczyć
min. własne zdrowie. Mandat radnej sprawuję już trzecią kadencję. W ciągu
tych 9 lat biorąc udział w strategicznych głosowaniach, również bardzo
ważnych dla miasta nigdy nie złamałam dyscypliny obowiązującej w moim
Klubie. Zdumiona jestem dziwną troską o moje zdrowie Klubu radnych LPR,
której przewodnicząca najchętniej widziałaby mnie kilka tygodni lub miesięcy
w szpitalu. Myślałam, ze poza polityką radni są wrażliwymi ludźmi i życzą
sobie wzajemnie zdrowia. Wzbijanie sobie aplauzu w ten sposób uważam za nie
etyczne.

Radny- ALEKSANDER ŻUBRYS – Wiceprzewodniczący RMG
Ja nie podziękowałem po wyborze mnie na Wiceprzewodniczącego więc
serdecznie chciałem podziękować wszystkim, którzy na mnie głosowali.
Dziękuję za zaufanie. Zrobię wszystko, żeby tego zaufania nie zawieść. Tak
indywidualnie jak zwykle możecie na mnie koleżanki i koledzy liczyć.

Radna – ZOFIA GOSZ
Ja mam wniosek do pana Przewodniczącego, czy dyr. BRMG – nie wiem do
kogo bo nie wiem jak władza jest ustawiona. Mianowicie chodzi mi o to aby
jakoś uporządkować możliwość postawienia samochodu dla radnych. Nawet jak
w zwykłe dni się przyjeżdża to trzeba stawiać gdzieś pod płotem jak się na 5
minut chce stanąć, żeby wziąć materiały. Dzisiaj również jak 5 min się
spóźniłam to nawet pod płotem nie było prawie miejsca. Ja mam pytanie. Mamy
doświadczenia z drugiej kadencji kiedy przy UM było naprawdę ciasno ale jak
była sesja to było miejsce. To się nazywa budynek RMG a właściwie radni to
gdzieś kontem stają i szukają bardzo długo miejsca. Ja mam propozycję, że
jeżeli ci którzy pracują całymi dniami i mają samochody to żeby ustawili sobie
je w końcu i tam one będą spokojnie stały a na sesję będą wyznaczone tak ja w
UM. Jest to nieprzyjemne szukanie i nie wiadomo gdzie postawić. Nie ma
porządku w tym zakresie. Nie wiem kto stawia tu na przedzie. Pani Sekretarz
mówiła, ze jakieś miejsca maja być tylko dla radnych. Myślę, że jeśli jest to
budynek radnych to niech będą mieli pierwszeństwo w parkowaniu a urzędnicy,
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którzy mają samochody niech parkują na tyłach. To byłoby wygodne. Nie
wymaga to pieniędzy tylko organizacji.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Przypilnujemy tego. Już od dawna staramy się aby radni mogli bliżej parkować.
Dotychczas wyglądało to dobrze. Obiecuję, że przyjrzymy się temu tematowi.

Radny – RYSZARD OLSZEWSKI
W nawiązaniu do wypowiedzi radnej Gosz zauważyłem podobną sytuację. Nie
dotyka mnie ona bo lubię spacerować ale oprócz jednostek pomocniczych i
pracowników UM są osoby posiadające karty parkowania na parkingach  UM.
Nie mają one nic wspólnego z UM. I tu ich jest za dużo. Obecna ochrona nie
panuje nad tym wszystkim i nawet bez uprawnień stawiają.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Z tego co wiem to są to pracownicy prokuratury ale na czas sesji pilnujemy aby
stawiali z tyłu albo w ogóle nie przyjeżdżali.

Radny – WŁODZIMIERZ ŁĘCZKOWSKI
Panie Przewodniczący.
Ja chciałbym aby pan zaangażował pracowników. Na ulicy dochodzącej do
parkingu jest bardzo dużo samochodów, które dojeżdżają aż na szczyt bramy.
Nie można ani wjechać ani wyjechać. To grozi stłuczce. Uważam, ze powinna
to być ulica jednokierunkowa z zakazem parkowania po jednej stronie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Nie wiem co na to inni radni ale nie chcę dyskutować. Chcę powiedzieć, ze w
tym temacie pisaliśmy wiele razy do różnych służb o postawienie znaków i ich
respektowanie. Natomiast  stoi tam znak ale nikt go nie respektuje. Trzeba więc
więcej pism wysłać.

Radny – EUGENIUSZ GŁOGOWSKI
Jest ocena przez KSiŁP Straży Miejskiej i wtedy trzeba to poruszyć. Nie będzie
wtedy trzeba apelować pismami. Trzeba użyć argumentów,

Radny – TADEUSZ MEKAL
Rozmawiamy o parkingu, uliczce ale zapominamy, że podstawowy problem to
nie organizacja ruchu ale brama. Gdybyśmy mięli normalną bramę o
odpowiednich parametrach to nie byłoby problemu. Ten problem byłby
rozwiązany. Postuluję aby wykonać przyzwoity wjazd.
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Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Pisaliśmy już w tej sprawie. Były interwencje pani Sekretarz. Ta brama powinna
być zmieniona. Pani Sekretarz zapewnia, że ten temat będzie wyjaśniony.

Radna – ZOFIA GOSZ
Ja uważam, że ta ulica jest boczna i z jednej strony można parkować ale trzeba
przestrzegać przepisów. Dzisiaj samochód stał prawie na bramie. Trzeba być
człowiekiem i pomagać innym.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Też uważam, że należy respektować przepisy.

PUNKT 9

ZAKOŃCZENIE OBRAD

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Ogłaszam zamkniecie X sesji RMG.

Obrady zakończono o godzinie 12.00.

Przewodniczący
   Rady Miasta Gdańska

     Bogdan Oleszek

Protokołowała:

Agnieszka Staniszewska
Protokół sporządzono 18.07.2003 r.


	PUNKT 1
	SPRAWY REGULAMINOWE
	Przewodniczący Rady Miasta BOGDAN OLESZEK otworzył i przewodni
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Radny – ALEKSANDER ŻUBRYS
	Na posiedzeniu KSiŁP byli przedstawiciele taksówkarzy nie zrze
	SZCZEPAN LEWNA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Panie Przewodniczący.
	Radny – ALEKSANDER ŻUBRYS
	SZCZEPAN LEWNA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG


	KOMUNIKATY
	
	
	
	
	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska





	OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH
	
	
	Radny – ALEKSANDER ŻUBRYS



	INTERPELACJE, ZAPYTANIA I ODPOWIEDZI PREZYDEBTA MIASTA
	
	
	
	
	Radny – EUGENIUSZ GŁOGOSSKI


	ANNA FOTYGA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	
	Radny – EUGENIUSZ GŁOGOSSKI





	UCHWAŁA W SPRAWIE WSTĄPIENIA KANDYDATA Z TEJ SAMEJ LISTY NA MI
	
	
	
	
	Radny – ALEKSANDER ŻUBRYS



	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	
	UCHWAŁĘ NR X/242/2002





	Z dnia 26 czerwca 2003 roku
	
	
	
	
	UCHWAŁA W SPRAWIE WYBORU WICEPRZEWODNICZĄCEGO RADY MIASTA GDAŃ

	Radny – ALEKSANDER ŻUBRYS

	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	
	
	Radna – MONIKA TOMASZEWSKA



	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	
	
	Radna – ELŻBIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ
	Pan Prezydent Nocny jest świadkiem. Uczestniczyłam w komisjach




	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	
	
	Gratuluję, że państwo się teraz obudzili po zatwierdzeniu porz
	Radny – EUGENIUSZ GŁOGOWSKI



	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	
	
	
	Zgłosił się pan Sowiński, Gleinert, Łęczkowski, Dzik, Polaszew




	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	
	
	
	
	Po przerwie
	Radny – TOMASZ SOWIŃSKI




	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Radny – MACIEJ LISICKI
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	UCHWAŁĘ NR X/243/2002





	Z dnia 26 czerwca 2003 roku
	
	
	
	
	
	TERESA BLACHARSKA – Dyrektor Wydziału Finansowego
	Projekt ujmuje zwiększenie dochodów miasta o 8 668 464 zł. z t
	Po stronie wydatków następuje zwiększenie o kwotę 8 628 464 zł



	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Radny – EUGENIUSZ GŁOGOWSKI
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Radna – MARIA MAŁKOWSKI
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Radna – MARIA MAŁKOWSKI
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 249 + autopoprawka?
	UCHWAŁĘ NR X/244/2002





	Z dnia 26 czerwca 2003 roku
	
	
	
	
	
	TERESA BLACHARSKA – Dyrektor Wydziału Finansowego


	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	
	TERESA BLACHARSKA – Dyrektor Wydziału Finansowego


	Radny – EUGENIUSZ GŁOGOWSKI
	Naszą intencją było uczytelnienie a nie komplikowanie. Z tego 
	
	TERESA BLACHARSKA – Dyrektor Wydziału Finansowego


	Radna – ZOFIA GOSZ
	Radny – EUGENIUSZ GŁOGOWSKI
	ANNA FOTYGA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Panowie Przewodniczący,
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 248 + autopoprawka?
	UCHWAŁĘ NR X/245/2002





	Z dnia 26 czerwca 2003 roku
	
	
	
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	KRP opiniowała pozytywnie. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	za- 16przeciw-   0
	UCHWAŁĘ NR X/246/2002





	Z dnia 26 czerwca 2003 roku
	
	
	
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Druki dotyczą projektu planu Łostowice Centrum. Oba projekty o
	
	
	W zarzucie i proteście właściciele terenu  oraz ich sąsiedzi p



	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	za- 17przeciw-   1
	UCHWAŁĘ NR X/247/2002





	Z dnia 26 czerwca 2003 roku
	
	
	
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	za- 17przeciw-   1
	UCHWAŁĘ NR X/248/2002





	Z dnia 26 czerwca 2003 roku
	
	
	
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Słucham. Pani zgłasza aby ująć w pr
	za- 15przeciw-   1
	UCHWAŁĘ NR X/249/2002





	Z dnia 26 czerwca 2003 roku
	
	
	
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Radna - ZOFIA GOSZ
	Ja mam uwagę. Przy rozpatrywaniu planów i obecnie jest taki ha
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Nie bardzo rozumiem pani wniosek, nie pierwszy raz nie rozumie
	Radna - ZOFIA GOSZ
	Panie Przewodniczący.
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Bardzo proszę na temat rozmawiać. Teraz jest głos w dyskusji n
	za- 14przeciw-   0
	UCHWAŁĘ NR X/250/2002





	Z dnia 26 czerwca 2003 roku
	
	
	
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	za- 18przeciw-   0
	UCHWAŁĘ NR X/251/2002





	Z dnia 26 czerwca 2003 roku
	
	
	
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	za- 24przeciw-   0
	UCHWAŁĘ NR X/252/2002





	Z dnia 26 czerwca 2003 roku
	
	
	
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	za- 25przeciw-   0
	UCHWAŁĘ NR X/253/2002





	Z dnia 26 czerwca 2003 roku
	
	
	
	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KSSiOZ jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem
	za- 24przeciw-   0
	UCHWAŁĘ NR X/254/2002





	Z dnia 26 czerwca 2003 roku
	
	
	
	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KSSiOZ jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem
	za- 25przeciw-   0
	UCHWAŁĘ NR X/255/2002





	Z dnia 26 czerwca 2003 roku
	
	
	
	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KE jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dru
	za- 24przeciw-   0
	UCHWAŁĘ NR X/256/2002





	Z dnia 26 czerwca 2003 roku
	
	
	
	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Radna – ELŻBIETA GRABAREK BARTOSZEWICZ
	Panie Przewodniczący,
	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – TADEUSZ GLEINERT
	Wyręczył mnie pan Prezydent. Właśnie to chciałem powiedzieć. W
	Radny – EUGENIUSZ GŁOGOWSKI
	Radny – TOMASZ SOWIŃSKI
	Radny – PIOTR DZIK
	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 258?
	za- 23przeciw-   1
	UCHWAŁĘ NR X/257/2002





	Z dnia 26 czerwca 2003 roku
	
	
	
	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KE jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dru
	za- 20przeciw-   0
	UCHWAŁĘ NR X/258/2002





	Z dnia 26 czerwca 2003 roku
	
	
	
	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KE jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dru
	za- 22przeciw-   0
	UCHWAŁĘ NR X/259/2002





	Z dnia 26 czerwca 2003 roku
	
	
	
	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KE i KTiS jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęc
	za- 22przeciw-   0
	UCHWAŁĘ NR X/260/2002





	Z dnia 26 czerwca 2003 roku

